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Av Martin Kvalvik, innbygger. 

 

Jeg er en utflytta innflytter som man kaller. Historien min og min slekt er fra Hønefoss og Ringerike. 

Jeg flytta ut når jeg var 22 år fordi jeg skulle studere og ville ha flere muligheter i Oslo. Sånn er det 

med mange. Etter noen år i Oslo og etter at barn nummer en, to og tre var kommet til så trengte vi 

mer rom. Det fikk vi i Hønefoss. Det var i tillegg noe som gjorde at jeg ville tilbake til hjembyen, og 

det var tilhørighet. Tilhørighet til byen og stedet rundt. Det betyr noe hvor du kommer fra. At du sier 

med stolthet at du er fra stedet du er. Etter å ha vært borte noen år gikk jeg gjennom Hønefoss og 

ble overraska over hvor fin byen faktisk var. Spesielt på norsia, over brua med Lloyds-buene og 

fossen. Det er også noe fantastisk fint med kraftindustrien som har vært produsert på kraftstasjonen 

i Hønefoss. Min farfar var selv maskinsjef der i sin tid. Dette er historie som må bevares, men også 

utvikles. Hønefoss er en traust by med lite utvikling. Det må komme mer bebyggelse i sentrum. Det 

må tilrettelegges for mer aktivitet og liv og vi trenger vekst. Men som Tronrud har herja rundt ellers i 

byen så blir alt det dem tar i til gråstein. Kvartalene rundt står tomme i årevis og ødelegger hele 

bybildet. Vi kan la pengeinteressene få herje rundt med tilhørigheten hvor, som de faktisk gjør.  

Jeg støtter ikke at dagens planer på Øya. Jeg støtter helhjerta at det skal bygges ut, men det må 

bygges ut hvor det som er fint i dag bevares for ettertiden og at det nye som bygges tar med 

historien inn i de nye byggene. Dagens planer voldtar Lloyds og fullstendig ødelegger Norges vakreste 

byfoss. Tilhørighet er viktig for meg sammen med god utvikling. Hvis byplanene fortsetter slik 

Tronrud legger opp til, vil jeg seriøst vurdere å flytte tilbake til Oslo, fordi da har ikke Hønefoss noe 

igjen for meg å tilby en grå, kjipe og tomme bygg i et av Norges fineste områder, og det området med 

størst potensiale, hvis det utvikles riktig.   

For øvrig gir støtte til Siri Berrefjord sin uttalelse om saken. 

 

Martin Kvalvik 
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